
 

 

 

FRA AFDELINGSBESTYRELSEN 078-0 9. FEBRUAR 2023 

Bestyrelsesmøde 

 
1. Næste møde torsdag 9.marts 2023. Bestyrelsen vil fremadrettet holde møder 2.torsdag 

i måneden kl. 17.00. Sted bliver aftalt ad hoc.  
2. Gennemgang fra sidste mødes referat samt diverse info vedr bestyrelsens arbejde til 

nyvalgt medlem verd mails mm 
3. Fredskovhellet 16 2,th fraflytter medio april. Der er syn mandag 17.april 2023. Marianne 

deltager 
4. Snak omkring mødelokalet i 2A.  Vi aftaler en dag at besigtige lokalet derovre og 

planlægger en evt. renovering af lokalet således det kan bruges og give en god 
atmosfære. Overvejelser om at flytte beboermøderne tilbage dertil og få antallet af 
deltagende beboere op. 

5. Marianne har bestyrelsens pengekasse. Den rummer pt 1000 Dkr kontant. Pengene 
bruges i bestyrelsens arbejde til forplejning, taxa, velkomstblomster til nye beboere mm. 
Claus taler med Lars om hvordan vi fremadrettet håndterer pengene, regnskab, 
kvitteringer mm. Alle kvitteringer for køb skal have to signaturer for indsendelse til 
Lejerbo. 

6. Der kommer en invitation til Repræsentantskabsmøde i løbet af foråret. God mulighed 
for at netværke og udveksle ideer og erfaringer.  

7. Referater fra både Beboermøder og bestyrelsesmøder skal uploades til Lejerbos 
hjemmeside. Claus skaffer info, koder mm 

8. Birthe kunne informere om beboere som ikke har fået den hvide beboermappe ved 
indflytning. Det skal indskærpes for Lejerbo at det er vigtigt folk får den. Da der kan 
være tvivl om hvordan vaskerier mm fungerer. Der bør henvises tydeligere overfor 
beboerne at mappen også ligger digitalt på Lejerbos hjemmeside. Beboerne opfordres 
til at registrere deres eget login på hjemmesiden så det er muligt at følge med i vores 
beboerforening. 
Bestyrelses opfordrer til en gennemgang og opdatering af den digitale beboermappe. 

9. SMS listen til beboere bør opdateres da mange IKKE fik sms vedr. storskrald sidst. 
10. Rengøringen i vaskekældrene er noget mangelfuld. Der er nusset og støvet Det frivillige 

system med at beboerne selv skal gøre det, virker ikke helt godt. Vi foreslår at Morten 
indhenter et tilbud for 1 månedlig rengøring af vaskerummene, og så ser vi på om der 
er plads i budgettet. 

11. Nr 11 – kælderdøren fra opgang til kældergang lukke ikke helt i. Man skal smække den 
meget hårdt før den lukker og låser. Claus har sendt mail til ejendomskontoret. 

 
Tilstede ved bestyrelsesmødet: 
Marianne Ib Veibel 
Linda Valentin 
Claus Walther 
Birthe Olsen 
Ayoe Lüchau 
 

Vi takker Marianne for at lægge husrum til 😊  

 
 
Med venlig hilsen  
Ayoe Lüchau, 
Referent og bestyrelsesmedlem 
12.februar 2023 


